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Učenike Prve privatne gimnazije s pravom javnosti Varaždin koji su sudjelovali na

MUNOG konferenciji održanoj u Sindelfingenu u Njemačkoj od 17. do 23. listopada

primio je u Županijskoj palači župan Varaždinske županije Anđelko Stričak koji im je

tom prilikom čestitao na sudjelovanju te na postignutom uspjehu.

MUNOG konferencija je obuhvaćala petodnevnu simulaciju rada Ujedinjenih naroda

za srednjoškolce iz cijelog svijeta, a na kojoj su učenici imali prilike steći uvid u

djelovanje Ujedinjenih naroda i dinamiku međunarodnih odnosa preuzimajući uloge

predstavnika UN-a i članova drugih međunarodnih tijela. Kroz proteklih 15 godina na

konferencijama je sudjelovalo više od dvije tisuće srednjoškolaca, a na ovoj

posljednjoj u Njemačkoj, sudjelovali su učenice i učenici Prve privatne gimnazije s

pravom javnosti Ivor Belcar, Nina Malić, Jakov Petković, Lara Gregurić i Leonard

Kuqi pod mentorstvom Barbare Frntić.



- Raduje me da su učenici Prve privatne gimnazije s pravom javnosti Varaždin i ove

godine sudjelovali na jednom takvom događanju. Sama činjenica da su učenici radili

na donošenju rezolucija što uključuje puno lobiranja, rasprava o pojedinim člancima,

dodavanje amandmana na članke, govore za rezoluciju i protiv rezolucije dokazuje

da se radio o iznimno zanimljivoj te sadržajnoj konferenciji.

Osim ovih tema, bilo je prilike i za razgovor te razmjenu iskustava o pitanjima

klimatskih i energetskih izazova, agrikulture, zaštite okoliša, ljudskih prava i slično.

Drago mi je da su svojim nastupom i sudjelovanjem na jedan kvalitetan način

predstavili ne samo svoju školu i Varaždinsku županiju, već i cijelu Hrvatsku - rekao

je župan Stričak.

Zahvalivši se na prijemu, učenici i učenice su naznačili kako su stekli vrijedna

iskustva jer su puno toga naučili, stekli nova poznanstva i prijateljstva.

Ravnateljica škole Martina Pažur naglasila je kako je ovo neprocjenjivo iskustvo za

školu, a najviše za same učenike.

- Drago nam je da smo dobili priliku, po treći puta, sudjelovati na simulaciji UN

konferencije koja se radi na svjetskoj razini. Osim sklapanja novih poznanstava i

prijateljstava, naši učenici su stekli iskustva u radu sa svojim vršnjacima iz cijelog

svijeta, razgovarali su o globalno važnim temama, koristeći pritom znanja iz stranog

jezika, govorništva, ali i znanja koja su stekli tijekom svog školovanja. Posebno

veseli činjenica da je pozivnica za sudjelovanje na MUNOG konferenciju došla našim

učenicima koji su zamijećeni na ranijim konferencijama gdje su pokazali izuzetno

visoku razinu korištenja stranih jezika, ali i stečene vještine iz predmeta govorništva-

rekla ja ravnateljica Pažur.


